
Information till Bernalyckans samtliga medlemmar

Hej

Som tidigare information ang årsmötet, och rådande pandemi, Covid - 19, så valde
styrelsen att kommunicera med er medlemmar genom att skicka ut
verksamhetsberättelse, årsredovisning och revisionsberättelse för 2020.
Styrelsen valde även att medlemmarna genom poströstning skulle rösta på följande
alternativ med ja eller nej, för att styrelsen skulle kunna arbeta vidare ett år till.
Av 45 hushåll fick styrelsen in 37 poströster. Röstningen på revisorer och
revisorssuppleanter inkom röster från 34 hushåll.
Resultatet blev följande:

Punkt 1 Ansvarsfrihet för styrelsen

Kan styrelsen beviljas ansvarsfrihet?
Här röstade 35/37 röster ja

Punkt 2 Val av nya styrelsemedlemmar och en revisorssuppleant, enl
valberedningens förslag

Enl stadgarna ska styrelsen bestå av fem ledamöter, som vi även meddelade i
informationen till poströstningen.

Helena Lindblom har ett år kvar

Resultatet av poströstningen blev följande:

Ordförande Simone Lilja 2 år (nyval) 37/37 röster

Ledamot Eva Arntzen 2 år (nyval) 36/37 röster

Ledamot Therese Eriksson (förslag från medlem) 2 år (nyval) 21/37 röster

Ledamot Sten-Åke Jönsson 1 år (nyval) 24/37 röster

Ledamot Caroline Mårtensson 1 år (nyval) 31/37 röster

Revisorssuppleant André Andersson 1 år (nyval) 36/37 röster

Revisor Per-Anders Knutsson 1 år (omval) 33/34 röster



Revisor Arne Svensson 1 år (omval) 34/34 röster

Revisorssuppleant Anna-Karin Lindstam Nilsson 1 år (omval) 33/34 röster

Valberedning Ronny Nilsson 1 år (omval) röster 34/34
Valberedning Ronny Persson 1 år (omval) röster 33/34

Under 2021 kommer styrelsen bestå av följande fem personer enl
röstsammanräkningen:

Ordförande Simone Lilja
Ledamot Helena Lindblom (invald sen tidigare)
Ledamot Eva Arntzen
Ledamot Sten-Åke Jönsson
Ledamot Caroline Mårtensson

Punkt 3: Ökning av medlemsavgift med 500 kr till 4 560 kr per år med
debitering april och oktober 2021

Röstningen blev för en höjning 33/37 röster

Vi i styrelsen får tacka för förtroendet.
Vi kommer fortsätta arbeta vidare här i Samfälligheten och hoppas ni säger till om ni
har några frågor, stort som smått.
Vi har uppmärksammats att asfalten vid brunnarna ute vid parkeringen har gett med
sig, vi kommer att kontakta Sölvesborgs Energi i frågan.

Vi vill passa på att be er tänka på att köra sakta inom området samt inte parkera
längre än tiden för på- och avlastning.
Parkera på angivna parkeringar eller i era garage.

Städdagen är den 8 maj kl 09:00
Som tidigare så grillar vi korv och tar en fika efteråt.

Styrelsen


